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Esteve Miràngels: 'La vespa asiàtica ha vingut per quedar-se'

El veterinari del Col·lectiu d'Abellaires Esteve Miràngels
alerta que la vespa asiàtica ha arribat a Catalunya per
quedar-se. Aquesta espècie invasora coneguda com a vespa
velutina suposa un perill sobretot perquè amenaça l'abella i
per tant la pol·linització. Miràngels ha desgranat en una
entrevista a Cugat.cat la seva presència al país i els seus
efectes.

Les frases més destacades de l'entrevista:

'Es va diagnosticar la seva presència l'any passat a la Garrotxa, el Ripollès i la frontera amb França'

'Estem pendents de la seva evolució perquè detectar nius no és fàcil'

'No sabem amb quina densitat és present la vespa asiàtica'

'La vespa porta les abelles com a aliment a les larves'

'Repercuteix perquè les abelles no poden sortir a treballar, no fan mel i poden arribar a morir de fam o
abandonar el rusc'

'L'abella és l'animal més important per a la pol·linització'

'L'unica cosa que es pot fer és lluitar contra els nius, però no hi ha una recepta màgica'

'És una espècie invasora que ha vingut per quedar-se'

'Tots els apicultors ens haurem d'acostumar a viure amb la vespa asiàtica'

'La gent confon les vespes amb les abelles'

'L'abella és un animal molt treballador, que pol·linitza i és molt noble'
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